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Info z jednání o podobě PKS na rok 2024 u společnosti
ČDC
 

Včera 14.11.2023 proběhlo kolektivní vyjednávání mezi vedením ČD Cargo a odborovými
centrálami působícími u ČDC.

Hned v úvodu zaměstnavatel představil úpravu návrhu PKS na rok 2024 s reakcí na návrhy
které minule zaslaly OC na výzvu zaměstnavatele, jak jsem informoval již minule. Poté se
jednotlivé OC k prezentovanému návrhu měli vyjádřit.

Předseda představenstva společnosti ing. Tóth poděkoval OC za jejich vyjádření. Největší
rozdíl zůstává v otázce % navýšení tarifů, a dále panuje rozdílný názor na úpravu osobního
ohodnocení zaměstnanců při převodu některých hodnot na procentuální vyjádření.
Zaměstnavatel vnímá, požadavek OC na zachování KOP i v případě, že toto bude mít dopad
na zaměstnance ve vazbě na „konsolidační balíček“

Další jednání o podobě PKS na rok 2024 proběhne 29.11.
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